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Cum s-a schimbat România în ultimul deceniu și ce spun expații din avocatura

despre viața, oamenii și experiențele de aici | Nicholas S. Hammond (Hammond &

Associates), avocatul care a venit în țara noastra imediat dupa caderea regimului

comunist: România a fost și este o țara care are de toate. Autoritațile n-ar trebui sa

uite ca fara afaceri private nu ar exista venituri, iar salariile angajaților de la stat

sunt platite de cei care muncesc

Nicholas S. Hammond, Partenerul fondator al firmei de avocatura Hammond & Associates, a fost unul

dintre primii profesioniști straini care, imediat dupa caderea regimului comunist, au pariat pe România și

au venit în țara noastra pentru a dezvolta afaceri.Ajuns la București în 1990, avocatul a pus bazele unei

firme și de mai bine de 30 de ani activeaza în zona de business, având o prezența notabila pe piața juridica

din regiune.Cu o experiența de cinci decenii în avocatura, Nicholas S. Hammond se înscrie în galeria

specialiștilor care cunosc foarte bine domeniul și care pot oferi oricând o analiza pertinenta despre modul în

care țara noastra a evoluat dupa Revoluția din 1989, dar și despre modul în care s-au schimbat economiile

locala și mondiala în ultimii ani.

Avocatul spune despre România anului 2022 ca se afla într-un moment de reevaluare. „Dupa perioada anterioara

de instabilitate politica, din perspectiva straina mediul actual permite o anumita reflexie. Mi-aș dori sa vad din

partea românilor mai multa deschidere în a accepta faptul ca alte țari pot face lucrurile mai bine. De asemenea,

sunt dezamagit ca România mai cauta pârghii pentru a nu rasplati efortul personal. Ma dezamagește și faptul ca

societatea de aici înca mai crede în darâmarea acelor persoane sau afaceri care încearca sa evolueze, sa iasa

înainte”, puncteaza Nicholas S. Hammond.

Atunci când își amintește de primele sale contacte cu țara noastra, avocatul subliniaza faptul ca la vremea

respectiva totul era nou, așa ca nimeni din România nu putea sa te ajute sau sa-ți spuna ce ai de facut. A fost șocat

de modul în care șoferii de la noi conduceau, dar și de numarul mare de cerșetori care umpleau strazile. Iar, la mai

bine de trei decenii, lucrurile în aceste privințe nu par ca s-au schimbat foarte mult.

Avocatul susține ca România a fost și este o țara care are de toate, dar pentru a te convinge de acest lucru trebuie

sa vii aici și sa vezi cu ochii tai, nu sa te iei dupa ceea ce spun alții.
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Ca expat, principala lecție pe care a învațat-o a fost aceea ca trebuie sa continui sa zâmbești, deoarece nu poate

decât sa fie mai bine.

Legat de autoritațile de la noi din țara, acestea ar trebui sa dea dovada de mai mult profesionalism în relațiile cu

cetațenii și ar trebui sa nu uite ca salariile angajaților de la stat sunt platite de cei care muncesc, iar fara afaceri

private nu ar exista venituri, iar cei care fac parte din administrațiile publice și-ar pierde locurile de munca.

„O diploma nu te face avocat!”

În ceea ce privește avocatura din România, Partenerul Hammond & Associates își exprima dezamagirea ca odata

cu creșterea numarului absolvenților pe care facultațile de drept îl produc anual, s-a diminuat nivelul de pregatire

al celor care termina aceste instituții de învațamânt. „O diploma nu te face avocat. În ceea ce privește piața

avocaturii de business, cred ca va mai dura între cinci și zece ani pentru ca lucrurile din aceasta zona sa se

îmbunatațeasca. În acest moment, exista câteva firme de avocatura foarte bune, dar trebuie sa creasca și nivelul

celor care nu se ridica la așteptarile cerute. Având în vedere ca lucrez aici de peste 30 de ani, pot spune ca modul

de practicare a avocaturii s-a schimbat foarte mult. Ceea ce este izbitor este extinderea firmelor, mai degraba decât

a practicienilor unici. Exista înțelegerea ca un singur avocat nu poate face totul, prin urmare viitorul este al

firmelor ”, explica avocatul strain.

În tot acest timp de când funcționeaza în România, casa de avocatura Hammond & Associates a încercat sa se

dezvolte astfel încât sa se adapteze cât mai bine la cerințele venite din piața. Secretul succesului l-a constituit

armonizarea ariilor de practica atât cu exigențele din avocatura de business internaționala, cât și cu solicitarile

primite din partea clienților. „Ca în toate afacerile, cea mai mare provocare pentru Hammond & Associates a fost

angajarea și pastrarea personalului de calitate. Nucleul a ramas mereu același, dar construcția s-a dezvoltat în mod

continuu. În ceea ce privește proiectele în care ne-am implicat, pot spune ca au fost multe mandate despre care pot

afirma cu mândrie ca le-am soluționat cu succes”, arata Nicholas S. Hammond.

În munca pe care o desfașoara zi de zi, avocatul este entuziamat de clienții noi care se adreseaza firmei pe care o

coordoneaza, dar și de provocarile aduse de mandatele noi primite. Programul sau de lucru este variat și spune ca

munca este cea care îl capteaza cu totul. „Când are un avocat timp liber?!”, întreaba retoric Partenerul Hammond

& Associates.

Expertul strain spera într-o creștere a profesionalismului în avocatura, dar și la o îmbunatațire a modului în care

românii trateaza problemele. De asemenea, își dorește ca, la nivel national, sa existe o aplecare mai mare pentru

respectarea legii. „Evoluția societații se va întâmpla daca îi vei trata pe ceilalți ca fiind egali. Mai cred ca purtarea

de blugi și pantofi sport ar trebui interzisa în instanța, judecatorilor ar trebui sa li se arate respect. De asemenea,

sper ca la nivelul României voi asista la o îmbunatațire a serviciilor medicale și sociale”, mai spune avocatul.

Dupa trei decenii petrecute în România, expatul are și o serie de sfaturi importante pentru strainul care vine sa

profeseze la noi în țara: „Fii rabdator! Zâmbește! Fii pregatit pentru surprize (bune sau rele)! Nu-ți pierde simțul

umorului și ține-ți prietenii aproape!”.
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Intra pe LadyLawyer.ro și afla mai multe despre activitatea,                          preocuparile și proiectele doamnelor avocat din cele mai         importante                  firme

de pe piața locala
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